

PRAYERS

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the One Hundred and Twenty-first Report of the Clerk of Petitions, stating that the following petitions, presented on Tuesday, May 21, 1985, meet the requirements of the Standing Orders as to form:

- the petitions presented by the honourable Members for Mount Royal (Mrs. Finestone) and Laurier (Mr. Berger) concerning the granting of an exit visa to Ida Nudel, a resident of the Soviet Union.

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the One Hundred and Twenty-second Report of the Clerk of Petitions, stating that the following petition, presented on Tuesday, May 21, 1985, does not meet the requirements of the Standing Orders as to form:

- the petition presented by the honourable Member for Ottawa Centre (Mr. Cassidy) concerning nuclear disarmament.

Miss Nicholson (Trinity), from the Standing Committee on Public Accounts, presented the Fourth Report of the Committee. (Auditor General's Report for the fiscal year ended March 31, 1984—Review of Cash Management)—Sessional Paper No. 331-8/17C.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 5, 13 and 18 which includes this report*) was tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 39 to the Journals).

Miss Nicholson (Trinity), from the Standing Committee on Public Accounts, presented the Fifth Report of the Committee, which was read as follows:

In relation to its permanent Order of Reference contained in the Permanent and Provisional Standing Orders of the House of Commons, your Committee recommends that the Chairman, and the Vice-Chairman or a Committee Member, and the Clerk of the Committee or a Committee Research Officer attend the annual meeting of the Canadian Council of Public Accounts Committees to be held in Whitehorse, Yukon from July 7 to 11, 1985 and that the appropriate costs, including living and travel expenses, be paid.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 18 which includes this report*) is tabled.

(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 40 to the Journals).

Mr. Blenkarn, from the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs, presented the Sixth Report of the Committee, which is as follows:

In relation to its Order of Reference dated Thursday, April 18, 1985 respecting the circumstances leading up to the support package offered to the Canadian Commercial Bank, your

PRIÈRE

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le cent vingt et unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître que les pétitions suivantes, présentées le mardi 21 mai 1985, sont conformes aux exigences du Règlement quant à la forme:

- les pétitions présentées par les honorables députés de Mount Royal (M^{me} Finestone) et Laurier (M. Berger) sur l'attribution d'un visa de sortie à Ida Nudel, résidente de l'Union soviétique.

Monsieur le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier de la Chambre a déposé sur le Bureau le cent vingt-deuxième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître que la pétition suivante, présentée le mardi 21 mai 1985, n'est pas conforme aux exigences du Règlement quant à la forme:

- la pétition présentée par l'honorable député d'Ottawa-Centre (M. Cassidy) sur le désarmement nucléaire.

M^{me} Nicholson (Trinity), du Comité permanent des comptes publics, présente le quatrième rapport de ce Comité (Rapport du vérificateur général pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1984—Examen de la gestion de la trésorerie)—Document parlementaire n° 331-8/17C.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules nos 5, 13 et 18, qui comprend ce rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 39 aux Journaux).

M^{me} Nicholson (Trinity), du Comité permanent des comptes publics, présente le cinquième rapport de ce Comité, dont il est donné lecture, ainsi qu'il suit:

Conformément à son Ordre de renvoi permanent contenu dans les articles permanents et provisoires du Règlement de la Chambre des communes, votre Comité recommande que le président, et le vice-président ou un membre du Comité et le greffier du Comité ou un attaché de recherche du Comité assistent à la réunion annuelle du Conseil canadien des comités des comptes publics qui aura lieu à Whitehorse (Yukon) du 7 au 11 juillet 1985 et que les coûts pertinents, y compris les frais de subsistance et de déplacement, leur soient remboursés.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicule n° 18 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 40 aux Journaux).

M. Blenkarn, du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques, présente le sixième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Relativement à son Ordre de renvoi du jeudi 18 avril 1985, concernant les circonstances qui ont débouché sur les mesures de soutien offertes à la Banque Commerciale du Canada, votre